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Generalforsamling i Mahjong Danmark 
Dato: 27. september 2019 

Sted: Haraldgade 69, 2200 København N 

Tidspunkt: Generalforsamling kl. 18:30 

Materiale kan findes på http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2019/. 

Deltagere: 18 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

Freddy Christiansen blev valgt ved akklamation. 

2. Godkendelse af indkaldelse og dagsorden 

Ingen indvendinger. Begge godkendt. 

3. Valg af referent 

Henrik Leth blev valgt ved akklamation. 

4. Bestyrelsen aflægger beretning 

Tina Christensen præsenterede beretningen: 

http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2019/ (Beretning side 1-24). 

Antallet af spil er gået lidt ned. 

Det ville være dejligt med flere medlemmer af TurneringsAktivitetsGruppen (TAG), der 

planlægger og arrangerer vores turneringer – interesserede kan henvende sig til Morten 

Andersen. Både på torsdage og til turneringer er det vigtigt, at vi ser Mahjong Danmark som 

et fællesskab, hvor vi alle bidrager. Vi skal måske tilbage til at sende mail ud, så også nye 

ved, at der kan være brug for hjælpere. 

5. Forelæggelse og godkendelse af regnskab og budget: 

http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2019/ (Beretning side 25-29). 

Bemærk, at der er to regnskaber og to budgetter, da der er separat håndtering af Mahjong 

Danmark og Københavnerlokalerne. 

 

Vi er omkring 45 medlemmer (47 sidste år).  

 

Regnskaber: 

Mahjong Danmark: 

Udgifter:  

Igen har TAG gjort et udmærket arbejde med at få turneringerne til at løbe rundt inden for 

budgettet – det er endt med et lille overskud. 

Indtægter: Webreklame har været fint igen, og der kommer løbende forespørgsler.  

Resultat: Vi har et overskud på næsten kr. 22.000, hvilket er meget højere end planlagt  

Københavnerlokaler: Der har været lidt usikkerhed mht. rengøring, men det ser ud til at 

være faldet på plads. 

Resultat: Vi havde planlagt med et underskud, men fik et lille overskud. Det er dog ikke 

værre, end det bør kunne bringes lidt ned i løbet af næste sæson. 

 

Regnskaberne blev godkendt. 
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Budgetter: 

Mahjong Danmark: 

Udgifter: Medlemmerne er meget velkomne til at søge aktivitetskontoen, hvis de har nogle 

idéer. Vi har bibeholdt den på kr. 4.000. Vi har ikke budgetteret med så mange anskaffelser, 

men vi vil stadig gerne købe nye spilleduge. Vi kan også overveje spil (begge typer) og 

borde. 

Merchandise: Der er stemning for at optrykke nye T-shirts. 

Indtægter: Vi prøver at regne med nogle indtægter fra webreklame (svært at vurdere 

omfang). 

Kontingent til Mahjong Danmark foreslås uændret. 

Københavnerlokaler: Det kan (som tidligere) være nødvendigt at justere kontingentet 

undervejs. Kontingent for Københavnerlokaler foreslås holdt på kr. 200/400 i 1H20 og det 

samme i 2H20, hvis situationen er uændret. Det kan være nødvendigt at hæve til kr. 

250/500. 

 

Begge budgetter blev godkendt. 

6. Beretninger fra repræsentanter og komiteer 

http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2019/ (Beretning side 30-35). 

DTF: Ingen yderligere kommentarer. 

EMA: Tina Christensen vil gerne neddrosle arbejdet i EMA. 

WMO: Ingen yderligere kommentarer. 

MIL: Der er ikke så meget aktivitet. 

World Riichi Championship Committee: WRC er sidste weekend i august 2020. 

7. Indkomne forslag 

Der er ikke indkommet nogen forslag. 

8. Valg af bestyrelse 

Tina Christensen (formand), Jesper Nøhr (næstformand), Sheila Hansen, Sebastian Lavallée 

og Henrik Leth (kasserer) genopstiller. 

De fem er valgt ved akklamation. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Frank Rostved genopstiller som revisor. Shi Hua Chen Kold genopstiller som suppleant. 

Begge er valgt ved akklamation. 

10. Nedsættelse af komiteer 

Der er ikke planlagt nye komiteer. 

11. Eventuelt 

Jesper Nøhr har arbejdet sammen med Norge, Sverige og Finland om at lave en Nordic Cup 

(riichi), hvor de nationale medlemsskaber vil tælle i et samlet regnskab. 

 

Morten Andersen: Er der noget nyt om opdatering af hjemmeside? Der har desværre ikke 

været så god tid. Sebastian Vikkelsø Elleholm stiller gerne op som udvikler. 

 

Julefrokost: Lørdag den 23. november hos Freddy Christiansen. 

 

Generalforsamlingen afsluttet 19:45. 
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Referatet er læst og godkendt af 

 

 

 

_______________________________________________________ 

Freddy Christiansen, dirigent 

 

 

_______________________________________________________ 

Sheila Jakobsen, menigt bestyrelsesmedlem 

 

 

_______________________________________________________ 

Sebastian Lavallée, menigt bestyrelsesmedlem 

 

 

_______________________________________________________ 

Jesper Nøhr, næstformand 

 

 

_______________________________________________________ 

Tina Christensen, formand 

 

 

_______________________________________________________ 

Henrik Leth, referent og kasserer 
 


